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Närvarande: Emil Larsson, Mathias Lennartsson, Herbert Eriksson, Sauli Hakkarainen, Anders 
Glemfelt, Caroline Mollmyr, Linda Claesson, Bo Melvås 
 
 
§1. Mötet öppnas 
 
Mötet hålls via Skype.  
 
 
§2. Föregående protokoll 
 
Sargen kvarstår. 
 
Mattias har gjort koll på brandlarmet. Fungerar som det ska. Finns komponenter som behöver bytas ut 
framöver för att säkerställa långsiktig funktion. Magnet till gymmet är också uppe nu, vilket innebär att 
dörren mellan gymmen kan vara öppen nu. Dörren stängs vid brandlarm. Viktigt att använda 
dörrstängarknapp vid stängning, Mathias fixar lapp.  
 
Spjällen till ventilationen krånglar fortfarande. Mathias och Bosse ska försöka undersöka mer vad det 
kan bero på.   
 
Duscharna är rengjorda och det är bra tryck nu. 
 
Anders har haft kontakt med skolan och möte kommer framöver.  
 
Hjärtstartare kvarstår. Anders ansvarig.  
 
Roddmaskin kostar mellan 5-10000 kr. Inget ytterligare gjort. 
 
Hantlar kvarstår.  
 
Höjning av gymkort genomförd, inga synpunkter. 
 
 
§3. Ekonomi 
 
Ekonomin är fortsatt god. 
 
Fakturering för kommande kvartal gjord. Alla fakturor är utskickade nu, förutom vattenfakturor som ska 
ut i sommar.   
 
Kommunen har betalat för bommarna nu.  
 
Vi har kommun som garant för våra hyror, vilket är en trygghet då avbokningar av hallhyra kan komma 
utifrån corona-pandemin. 
 
 
§4. Uthyrning och arrangemang 
 
Nyttjandegraden av hallen går ner i slutet av terminen. Inga stora arrangemang inbokade innan 
sommaren.  



 
§5. Gymmet 
 
Gymmet nyttjas fortfarande i samma utsträckning.  
Roddmaskin kostar mellan 6-10000 kr.  
Pris för hantlarna får vi återkoppla kring senare.  
Kostnaden för prova-på på gymmet ligger i dag på 20 kr/tillfälle. Beslutas att det ändras till 50 
kr/tillfälle. 
 
 
§6. Corona  
 
Vi kan se att gymmet är den största smittohärden då flest nyttjar den, nyttjar samma redskap samt 
kommer nära. Vi har ställt in rengöringsmedel för att kunna torka av maskiner. Ska även undersöka 
om Allhallen kan beställa in handsprit till gymmet. Viktigt att vi anslår tydligt att personer med 
sjukdomssymtom inte får besöka våra lokaler, gäller både gymmet och hallen, Sauli ansvarar.  
Städfrekvensen har utökats. 
 
 
§7. Planering årsmöte 
 
Enligt stadgarna ska årsmötet hållas senast 15 april. Vilka krav finns från bank och bolagsverket? 
Bokslutet kommer att vara klart i tid och revisionsberättelsen kommer också vara klart i tid. Anders 
kommer att undersöka med banken så att de inte har några synpunkter.  
Vi bokar in ett nytt preliminärt datum för årsmöte 21 september, samma tider som nu. Förberedande 
styrelsemöte 31 augusti kl 18.30. Linda skickar ut information till medlemsföreningarna.  
 
 
§8. Övriga frågor  
 
Vi har fått åliggande att lämna in ventilationskontroll. Bo har beställt den.  
 
Vi har haft kontrollrapport ang kylmedia. Är rapporterad till miljöförvaltningen och de har verifierat att 
den är mottagen.  
 
Hissförtagen vi har haft kontakt med tidigare är nu sålt till RC Hisservice. 
 
Det börjar bli dags att röja sly i slänten bakom hallen.  
 
 
Vi behöver fylla i de vita strecken på parkeringen igen. Blir aktuellt att göra i maj/juni.  
 
Vi har fått enkät från fritid och folkhälsa utifrån corona, rörande vår situation nu med inställda 
arrangemang och minskade intäkter.  
 
§9. Nästa möte 
 
8 juni kl 18.30 på Skype. 
 


